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ara se’ls puja la quota. S’ha retirat el servici a l’empresa que ho 
duia i ara els veïns paguen més de cent euros. Que a Alcalà de 
Xivert paguen com a les Coves, però l’ajuntament, governat pel 
Partit Popular, ajude als veïns amb pocs recursos econòmics. 
Que esta és la verdadera ajuda a la crisi, i no pujar tots els 
impostos. Que a una pregunta del Grup Popular van dir que el 
fraccionament del pagament es tindria en compte per a aquest 
any, i a l’ordenança no es contempla res i per tant és negatiu el 
vot del Grup Popular.

El Sr. Alcalde em pregunta (a mi, el Secretari) si és obligatori 
aportar el padró de contribuents.

Jo l’informe que ara es tracta només d’aprovar la modificació de 
l’ordenança.

El Sr. Alcalde diu que a l’any dos mil vuit el contracte era 
provisional perquè encara no s’havia tret a licitació la gestió del 
servei, perquè s’està esperant que el consorci de residus de la 
Zona I, del qual va ser president durant dos anys el Sr. Miguel 
Zaragozà, aclarisca on s’han de portar els residus; que enguany 
s’ha tret a licitació i els preus han sortit molt millors, i els masos 
havien d’entrar en la licitació igual que el casc urbà; que el terme 
mig és més baix, i que l’empresa que portava els masos, Fobesa, 
va licitar un preu més alt.

Que els residus s’han reduït respecte a l’any passat, i això ha 
permès baixar el rebut, i que així es complisca la promesa que 
va fer el JNP. També comenta que s’han creat nous tipus de 
rebut, segons els habitants de cada casa perquè les taxes 
siguen més equitatives. Que la baixa és d’un vint-i-cinc per cent, 
aproximadament, i es podrà cobrar en dues vegades, con diu 
l’article vuit de l’ordenança.

En quant  al fraccionament del pagament el Servei de Recaptació 
de la Diputació ens va comentar que el programa informàtic 
només permet fraccionar per conceptes, i en este cas hi ha 
dos conceptes, recollida i transport/eliminació. Que com s’ha 
demostrat el millor és reciclar i per això s’intentarà millorar la 
recollida de selectius: paper, vidre, etc, També comenta el Sr. 
Alcalde  que espere que l’ecoparc siga una realitat el més aviat 
possible i remarca que quan es fique en funcionament la planta 
de Cervera el servei serà més costós que ara.

El Sr. Sales Muñoz diu que no entén la rebaixa del vint-i-cinc per 
cent que diu el Sr. Alcalde, perquè els masos paguen més.

El Sr. Alcalde diu que és per terme mig a tot el poble.

5é.- CONSTITUCIÓ DE MANCOMUNITAT PER A LA 
GESTIÓ DELS POUS D’ABASTIMENT D’AIGUA POTABLE I 
APROVACIÓ D’ESTATUTS.-

Abans de començar a tractar el punt el Sr. Zaragozà Muñoz 
demana la paraula al Sr. Alcalde, el qual li autoritza parlar, i diu 
que el grup popular demane que es retire de l’orde del dia perquè 
el tema és de molta importància i els únics que saben el que diuen 
els estatuts són les nou persones de la taula, i que s’informe 
la gent del poble de les intencions reals de la constitució de la 
mancomunitat.

El Sr. Alcalde i els regidors del grup JNP fan un recés i se surten 
fora del saló de sessions per a deliberar. 

Tornen a saló i se sotmet a votació si es retire el punt de l’ordre 
del dia.

Sotmesa a votació la proposta del Grup Popular de deixar 
l’assumpte damunt la taula no s’aprova, per cinc vots en contra, 
del Sr. Alcalde i el grup JNP, i quatre vots a favor, del Grup 
Popular, i per tant es continua el debat del punt.

El portaveu del grup JNP, Sr. Viol Zaragozà explica que no es retira 
el punt perquè hi ha caducitat de terminis, que la Confederació 
Hidrogràfica del Xùquer imposa uns terminis i cal respectar-los. 
Respecte als estatuts comenta que aquests s’explicaran al ple 
i desprès hi ha obert un termini per a al·legacions i possibles 
reformes. També comenta que aquest tràmit no és més que l’inici 
i que la gent comprendrà la realitat d’aquesta qüestió sempre 
que no s’escampen mentires aposta per tal de crear confusió.

S’adone al Ple de la proposta d’estatuts per a la constitució d’una 
mancomunitat per a la gestió dels pous d’abastiment d’aigua 
potable al poble de les Coves, a la partida de Dalt i a Tírig.

Sotmesa la proposta a votació  per  cinc vots a favor, del Sr. 
Alcalde i el grup JNP, i quatre vots en contra, del grup popular, 
s’acorda:

PRIMER. Incoar expedient de constitució d’una Mancomunitat 
entre els Municipis de les Coves de Vinromà i Tírig  amb la finalitat 
de procedir a la gestió comú dels pous d’abastiment d’aigua 
potable de la partida Coll de Boix.

SEGON. Traslladar el present acord d’incoació a l’esmentat 
ajuntament de Tírig, a fi que adopte l’acord oportú.

TERCER. Facultar al Sr. Alcalde per a la gestió i  signatura de 
quants documents siga necessari.

En la seua explicació de vot el Sr. Zaragozà Muñoz diu:

Que han vist en esta legislatura moltes pujades d’impostos, 
però que el destarifo més gran encara està per arribar, i és la 
constitució d’una mancomunitat amb els pous de Cambrils com 
a moneda de canvi, però a favor del poble al qual se li done 
l’aigua, que tal i com han comunicat a l’Alcalde de Tírig no estan 
en contra que l’aigua arribe a Tírig, però si estan en contra que el 
JNP deixe el futur dels pous del poble en mans d’altres pobles, i 
per tant del terme i del creixement, i que no es pot entendre que 
si els pous estan al terme de les Coves, i un dels pous ho van 
pagar els veïns de les Coves, siguen els regidors de Tírig, en una 
proporció de tres a dos, membres d’una mancomunitat que no 
beneficie en res a les Coves. 


